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Zápis č. 5 

ze zasedání Zastupitelstva obce Klokočná č. 5/2018 

konaného dne 26. 9. 2018 v 1900 hod. v sále Hostince Na Klokočné 

 

 

Přítomni:  Ing. Miloslav Rovný, Mgr. František Bártek, Jan Malý, Martin Pávek, František 

Bašta, Ing. Blanka Habrmanová Ph.D 

Omluveni:   Petr Prokýšek 

Neomluveni:  

 

Celkový počet přítomných zastupitelů: 6 

Celkový počet nepřítomných zastupitelů:  0 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Klokočná zahájil starosta obce Miloslav Rovný (dále 

„předsedající“), přivítal všechny přítomné a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. 

Informace podle § 93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích byla na úřední desce 

Obecního úřadu Klokočná zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to 

od 17. 9. 2018 do 25. 9. 2018. Předsedající dále konstatoval, že dle prezenční listiny je 

přítomno 6 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2. Určení ověřovatelů a zapisovatele  

Předsedající navrhl, aby ověřovateli zápisu byli pan František Bašta a pan Jan Malý, 

zapisovatelem paní Šárka Machaňová. Předsedající vyzval zastupitele k vznesení 

protinávrhů. Předsedající vyzval přítomné občany, aby se k návrhu vyjádřili. K návrhu se 

nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení:  

„Zastupitelstvo obce Klokočná určuje ověřovateli zápisu pana Františka Baštu a pana 

Jana Malého, zapisovatelem paní Šárku Machaňovou.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Blanka Habrmanová, František Bártek, Jan 

Malý, Martin Pávek, František Bašta 

proti:   

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-41-5/2018 bylo schváleno. 

3. Schválení programu 

Předsedající seznámil členy zastupitelstva i všechny přítomné s návrhem programu 

zasedání v souladu s pozvánkou. Předsedající přečetl připravený a zveřejněný následující 

program: 

1) Zahájení zasedání zastupitelstva 

2) Určení ověřovatelů a zapisovatele 
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3) Schválení programu 

4) Informace o ověření zápisu z předchozího zasedání 

5) Kontrola plnění usnesení zastupitelstva z minulého zasedání 

6) Zpráva Kontrolního výboru 

7) Rozpočtové opatření č. 5/2018 

8) Návrh na pořízení změny č. 2 - ÚP Klokočná – revokace usnesení z 30. 5. 2018 

9) OZV č. 1/2018 – kterou se mění OZV č. 1/2016 o stanovení systému shromažďování, 

sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 

10) Výběrová řízení – jmenování garantů a komisí 

• Místní rozhlas a Veřejné osvětlení 

• Hřbitov - Oplocení a Kolumbárium 

• Sběrný dvůr – Oplocení a Zpevněná plocha 

• Chodníky 

11) Žádost o dotaci z programu IROP – Doprava 2018 – chodníky v obci 

12) Kanalizace v oblasti V Zaječí – info o jednání s OÚ Struhařov 

13) Průzkum mezi občany – Strategický rozvojový plán - informace 

14) Instruktáž k podzimním volbám do zastupitelstev obcí 

15) Závěrečné poděkování starosty 

16) Různé 

• Diskuze – otevřené fórum 

Předsedající vyzve zastupitele, aby se k navrženému programu vyjádřili. Nikdo se 

nevyjádřil.  

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje předložený a zveřejněný program veřejného 

zasedání.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Blanka Habrmanová, František Bártek, Jan 

Malý, Martin Pávek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6  Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval 0 

Usnesení č. U-42-5/2018 bylo schváleno. 

4. Informace o ověření zápisu z předchozího zasedání 

Předsedající konstatoval, že zápis byl ověřen. Proti zápisu nebyly podány žádné námitky. 

5. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva z minulého zasedání 

Předsedající vyzval předsedu Kontrolního výboru Mgr. Františka Bártka, aby informoval, 

která usnesení zastupitelstva z minulého zasedání byla splněna. Mgr. Bártek informoval, 

že dne 24. 9. 2018 byla Kontrolním výborem provedena kontrola zápisu č. 4/2018 a nebyly 

nalezeny žádné nedostatky. Plnění usnesení je bez připomínek.  
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6. Zpráva Kontrolního výboru 

Předsedající se dotázal předsedy Kontrolního výboru pana Františka Bártka, zda by se tento 

bod neměl vyřadit z programu, když doposud nebyli zastupitelům podkladové materiály – 

„Zpráva“ dle Jednacího řádu předloženy, takže nikdo neví, co by se mělo projednávat.  

František Bártek oznámil, že Kontrolní výbor provedl kontrolu dotací a příspěvků obecního 

úřadu a vše je v pořádku, tudíž neví, proč by se nemělo projednávat. Následně přečetl celou 

Zprávu, která je Přílohou č. 2 tohoto zápisu. Provedenou kontrolou nebyly zjištěny žádné 

nesrovnalosti.  

Pan František Bártek navrhl usnesení, že Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje zprávu 

Kontrolního výboru - usnesení Kontrolního výboru ze dne 7. 9. 2018. 

Předsedající přednesl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje zprávu Kontrolního výboru - usnesení 

kontrolního výboru ze dne 7. 9. 2018.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Blanka Habrmanová, František Bártek, Jan 

Malý, Martin Pávek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6  Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval 0 

Usnesení č. U-43-5/2018 bylo schváleno. 

7. Rozpočtové opatření č. 5/2018 

Předsedající vyzval Blanku Habrmanovou, aby se ujala tohoto bodu programu. 

Blanka Habrmanová seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č. 5/2018, kterým se 

mění závazné ukazatele Rozpočtu obce tak, aby se reagovalo na změnu rozložení příjmů a 

výdajů obce. Celkem obec zvyšuje příjmy o 314.412,25 Kč a výdaje zvyšuje o 24.200,- 

Kč. 

Příjmy; 

1. Paragraf 0000 položka 1211 - jedná se o DPH 

2. Paragraf 0000 položka 1381 - jedná se o daň z hazardních her 

3. Paragraf 2310 položka 2226 – jedná se o příjmy z vypořádání obcí 

4. Paragraf 3319 položka 2111 - jedná se o příjmy z poskytování služeb 

Výdaje: 

1. Paragraf 3636 položka 5106 - jedná se o výdaje na dodavatele pořízení informací 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Nikdo se nevyjádřil.  

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná, v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů, schvaluje Rozpočtové opatření č. 5/2018, které tvoří 

Přílohu č. 1 tohoto zápisu.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Blanka Habrmanová, František Bártek, Jan 

Malý, Martin Pávek, František Bašta 

proti: 
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zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6  Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval 0 

Usnesení č. U-44-5/2018 bylo schváleno. 

8. Návrh na pořízení změny č. 2 - ÚP Klokočná – revokace usnesení z 30. 5. 2018 

Předsedající informoval, že na zasedání zastupitelstva dne 30. 5. 2018 bylo schváleno 

usnesení U-33-3/2018, které ukládalo starostovi obce, aby MÚ Říčany odboru územního 

plánování a regionálního rozvoje zadal jako budoucímu pořizovateli zpracování návrhu 

obsahu změny č. 2 ÚP Klokočná, spočívající ve vymezení plochy dopravní infrastruktury 

na částech pozemků parc. č. 329/2, 329/7, 329/10, 340/12 v k.ú. Klokočná a vyžádání 

stanovisek podle § 55a odst. 2 písm. d) a e) stavebního zákona. 

Starosta obce s usnesením seznámil MÚ Říčany odbor územního plánování a regionálního 

rozvoje. Na společném projednání tohoto zadání se vzájemně dospělo k závěru, že je třeba 

toto usnesení upravit – revokovat ve smyslu nově navrženého usnesení.  

S novým zněním navrhovaného usnesení starosta písemně ve Scénáři VZZ dne 16. 9. 2018 

seznámil všechny zastupitele. 

Předsedající k tomuto bodu ještě dodal, že na minulém VZZ všechny informoval o zprávě 

Mgr. Jiřího Nezhyby, advokáta, který starostu jménem svého klienta, pana Františka 

Bártka, oslovil ve věci pořizování změny č. 2 územního plánu obce Klokočná. Ve zprávě 

advokát požádal starostu o to, aby se otázka pořízení změny č. 2 Územního plánu zařadila 

na program jednání zasedání zastupitelstva obce. Dále starostu informoval, že v případě 

zájmu je otevřen k domluvě na schůzce ve věci změny č. 2 Územního plánu – cituji 

„nabízím Vám v této věci se svolením svého klienta právní konzultaci“. Minule na tuto 

zprávu starosta reagoval, že na tehdejším zasedání se může jednat pouze a jen jako o 

poskytnutí informace o obdržení dopisu s tím, že projednání jeho obsahu bude až po 

důkladném seznámením se s jeho obsahem všemi členy zastupitelstva, včetně názoru 

našeho smluvního právníka, případně dalších jednání v této záležitosti. Tudíž, že se jeho 

obsah může projednávat nejdříve na příštím zasedání zastupitelstva, které se koná 26. 9. 

2018. Po zasedání zastupitelstva byl na doporučení dopis zveřejněn na webových stránkách 

obce. 

Vzhledem k výše v úvodu tohoto bodu zmiňovanému jednání na MÚ Říčany, 

konzultovaného jak s právníkem obce, tak i právníkem MÚ Říčany, a z kterého vyplývá 

dnes navržený návrh revokace usnesení, se starosta po úvaze rozhodl nabídku právní 

konzultace nevyužít. O tom dne 7. 9. 2018 informoval jak Mgr. Jiřího Nezhybu, tak i 

ostatní zastupitele. Jako důvod uvedl, že nepovažuje za vhodné, aby obec Klokočná 

konzultovala právní otázky s advokátem, který poskytuje právní služby účastníku 

správního řízení, v němž obecní úřad Klokočná vystupoval jako správní orgán prvního 

stupně a s otázkami, jež by měly být předmětem nabízené konzultace navíc úzce souvisí. 

Nikdo ze zastupitelů na tuto informaci nereagoval. 

Toto zdůvodnění – komentář/zpráva a předložený návrh revokace usnesení z 30. 5. 2018 

předsedající vnímá už jako dostatečný pro projednání návrhu usnesení. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Pan František Bártek sdělil, že předsedající neformuluje přesně, neboť pan Mgr. Jiří 

Nezhyba nabízel společnou schůzku nikoliv konzultaci.  

Předsedající doplnil, že právník nabízel konzultaci.  

Předsedající přečetl návrh usnesení: 
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„Zastupitelstvo obce Klokočná revokuje usnesení U-33-3/2018 z 30. 5. 2018 a ukládá 

starostovi obce, aby oznámil předpokládanému budoucímu pořizovateli Městskému 

úřadu Říčany, odboru územního plánování a regionálního rozvoje, že zastupitelstvo obce 

Klokočná hodlá podle § 55 odst. 3 stavebního zákona rozhodnout o pořízení změny 

územního plánu. Tato změna bude řešit návrh funkčního využití na částech pozemků 

parc. č. 329/2, 329/7, 329/10 a 340/12 v k. ú. Klokočná, zrušených v textové a grafické 

části rozsudkem Krajského soudu v Praze sp. zn. 50 A 15/2017 v části původní plochy 

DI1 (plochy dopravní infrastruktury), a dále návrh změny navrhne a prověří možnosti 

umístění plochy dopravní infrastruktury v území za účelem zajištění přístupové a 

příjezdové pozemní komunikace k lokalitě IR (plochy rekreace – individuální rekreace) 

na východě obce- lokalita U Hole. Zastupitelstvo obce Klokočná ukládá dále starostovi 

obce, aby zároveň požádal Městský úřad Říčany o vyžádání stanovisek podle § 55a odst. 

2 písm. d) a e) stavebního zákona." 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Blanka Habrmanová, Jan Malý, František 

Bašta 

proti:  František Bártek 

zdržel se: Martin Pávek 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  4  Proti  1 Zdržel se  1 Nehlasoval 0 

Usnesení č. U-45-5/2018 bylo schváleno. 

9. OZV č. 1/2018 – kterou se mění OZV č. 1/2016 o stanovení systému shromažďování, 

sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 

Předsedající se odkázal na květnové zasedání zastupitelstva, kde byli občané v návaznosti 

na nový systém sběru a přepravy komunálních odpadů informování o nutnosti změny 

Obecně závazné vyhlášky OZV č. 1/2016 o stanovení systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění …., ve které bude nově ustanovení o povinnosti občanů strpět označení 

svých popelnic RFID čipy (neočipovaná popelnice nebude svážena a nedostane ani 

patřičnou samolepku). 

V navrhované změně OZV č. 1/2018 se tedy do čl. 4 OZV č. 1/2016 nově přidává odst. 8, 

který zní: 

„Pro potřeby svozové firmy se sběrná nádoba označí známkou, čipem či čárovým kódem“. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

K návrhu se se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná, v souladu s § 17 odst. 2 zákona č. 185/2001 Sb., o 

odpadech a o změně některých dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu 

s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), 

ve znění pozdějších předpisů, souhlasí s vydáním Obecně závazné vyhlášky č. 1/2018 o 

stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území obce Klokočná.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Blanka Habrmanová, František Bártek, Jan 

Malý, Martin Pávek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 
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Výsledek hlasování: Pro  6  Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval 0 

Usnesení č. U-46-5/2018 bylo schváleno. 

10. Výběrová řízení – jmenování garantů a komisí 

• Místní rozhlas a Veřejné osvětlení 

• Hřbitov - Oplocení a Kolumbárium 

• Sběrný dvůr – Oplocení a Zpevněná plocha 

• Chodníky 

Předsedající informoval, že záměrem je nyní vypsat na tyto zakázky výběrová řízení na 

zhotovitele. Výběrová řízení budou dělena dle jednotlivých projektů, resp. jejich částí. 

V zadání a vzorových smlouvách o dílo bude vždy ustanovení, že VŘ může být zrušeno 

kdykoliv bez udání důvodu, v návrhu smlouvy si objednatel vyhradí právo zredukovat 

předmět plnění, nebo i právo od smlouvy odstoupit v případně nezajištění finančních 

prostředků.  

Tím získáme podklady pro rozhodnutí o realizaci jednotlivých zakázek, případně jejich 

dělení na etapy v závislosti na zajištění finančních investičních prostředků. Následně tedy 

i dělení pro podání žádostí o dotace. 

Na některé zakázky jsou v současnosti vypsány výzvy k žádosti o dotaci. Např. Výzva 

MAS Říčansko č. 8 z programu IROP – Doprava 2018, kde míra podpory je 95% (končí 

listopad 2018!!!). V této výzvě je možno žádat o výstavbu chodníků, přechody pro chodce, 

veřejné osvětlení. Též na Sběrné dvory je vypisována výzva z MŽP na dotace, kde míra 

podpory je 85%. (únor 2019)  

Zpracování žádostí obnáší mnoho práce, je málo času, ale měli bychom se o získání dotací 

pokusit. Pro úspěšnost žádostí je třeba mít co možná největší rozpracovanost. Tj. 

minimálně projektová dokumentace, studie proveditelnosti, veřejnoprávní řízení – územní 

rozhodnutí, výběrová řízení,…. Proto je nutné nyní všechny procesy zrychlit. 

Některé investiční záměry ale bude nutno pokrýt z vlastních prostředků – rozpočtu obce. 

a) Místní rozhlas a Veřejné osvětlení 

Předsedající informoval, že projektová dokumentace na Místní rozhlas je dokončena a 

předána, na Veřejné osvětlení se dokumentace ještě upravuje/doplňuje. Obě dokumentace 

zahrnují/řeší celé zastavěné území obce Klokočná (včetně oblasti U Hole) s rozdělením na 

etapy.  

b) Hřbitov - Oplocení a Kolumbárium 

Předsedající s odkazem na minulé zasedání zastupitelstva informuje, že projektová 

dokumentace je hotová. Předpoklad realizace do konce jara 2019. 

c) Sběrný dvůr – Oplocení a Zpevněná plocha 

Předsedající informoval, že projektová dokumentace se zpracovává. Podkladem je územní 

studie veřejných prostranství. 
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d) Chodníky 

Předsedající informoval, že projektová dokumentace se zpracovává. Podkladem je územní 

studie veřejných prostranství. 

Předsedající informoval, že pro každý z těchto projektů v souladu se Směrnicí č. 1/2014 – 

Zadávání veřejných zakázek malého rozsahu má být zastupitelstvem pro zajištění a řízení 

celého procesu výběrového řízení pověřen garant výběrového řízení a tříčlenná výběrová 

komise. 

Předsedající navrhl, aby garanty a členy VŘ pro jednotlivé projekty byli pověřeni; 

• Místní rozhlas a Veřejné osvětlení 

Garant:  Jan Malý 

Výběrová komise: Jan Malý, Petr Prokýšek, Miloslav Rovný 

• Hřbitov - Oplocení a Kolumbárium 

Garant:  Miloslav Rovný 

Výběrová komise: Miloslav Rovný, Daniel Poncar, Tomáš Bezpalec 

• Sběrný dvůr – Oplocení a Zpevněná plocha 

Garant:  Miloslav Rovný 

Výběrová komise: Miloslav Rovný, Jan Malý, Tomáš Bezpalec 

• Chodníky 

Garant:  Miloslav Rovný 

Výběrová komise: Miloslav Rovný, Jan Malý, Tomáš Bezpalec 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Nikdo se nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

"Zastupitelstvo obce Klokočná pro zajištění a řízení procesů výběrových řízení jednotli-

vých projektů pověřuje následující garanty a členy výběrových komisí; 

• Místní rozhlas a Veřejné osvětlení 

Garant:  Jan Malý 

Výběrová komise: Jan Malý, Petr Prokýšek, Miloslav Rovný 

• Hřbitov - Oplocení a Kolumbárium 

Garant:  Miloslav Rovný 

Výběrová komise: Miloslav Rovný, Daniel Poncar, Tomáš Bezpalec 

• Sběrný dvůr – Oplocení a Zpevněná plocha 

Garant:  Miloslav Rovný 

Výběrová komise: Miloslav Rovný, Jan Malý, Tomáš Bezpalec 

• Chodníky 

Garant:  Miloslav Rovný 

Výběrová komise: Miloslav Rovný, Jan Malý, Tomáš Bezpalec.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Blanka Habrmanová, František Bártek, Jan 

Malý, Martin Pávek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6  Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval 0 

Usnesení č. U-47-5/2018 bylo schváleno. 
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11. Žádost o dotaci z programu IROP – Doprava 2018 – chodníky v obci 

Předsedající informoval, že se jedná o žádost o dotaci na základě Výzvy č. 8 MAS 

Říčansko z programu IROP – Doprava 2018. Míra podpory z EU je 95%, příjemce 5%. 

Max. způsobilé výdaje 4,000.000,- Kč, minimální způsobilé výdaje 400.000,- Kč. 

Je možno žádat o výstavbu chodníků, přechody pro chodce, veřejné osvětlení, parkovací 

systémy. Podání žádosti o dotaci musí schválit zastupitelstvo 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Nikdo se nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení:  

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje podání žádostí o dotaci na základě Výzvy č. 8 

MAS Říčansko z programu IROP – Doprava 2018. Míra podpory z EU je 95%, příjemce 

5%. Max. způsobilé výdaje 4,000.000,- Kč, minimální způsobilé výdaje 400.000,- Kč.“  

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Blanka Habrmanová, František Bártek, Jan 

Malý, Martin Pávek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6   Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  

Usnesení č. U-48-5/2018 bylo schváleno. 

12. Kanalizace v oblasti V Zaječí – info o jednání s OÚ Struhařov. 

Předsedající informoval, že z technických a ekonomických důvodů není v současném 

řešení Kanalizace Klokočná řešena oblast V Zaječí (U Hole). Starosta obce ale komunikuje 

se starostkou obce Struhařov, ve věci zahrnutí této oblasti v k.ú. Klokočná do řešení 

rozšíření Kanalizace Struhařov v sousedící oblasti v k.ú. Struhařov.  

Po postoupení v přípravných projektových prací bude řešen rozsah participace obce 

Klokočná na tomto projektu. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska, 

případně dotazy. Nikdo se nevyjádřil. 

13. Průzkum mezi občany – Strategický rozvojový plán - informace  

Předsedající informoval, že na začátku měsíce září byl všem občanům distribuován 

dotazníkový průzkum, v souvislosti se zpracováním Strategického rozvojového plánu obce 

(SRPO) pro období 2018-2028. Podklady pro průzkum vycházely z projednané a schválené 

územní studie veřejných prostranství. 

Žádali jsme o vyplnění dotazníku, neboť závěry z tohoto průzkumu budou mít zásadní vliv 

na plánování investic a rozvoj obce v následujících letech. Občané tak můžou přímo 

ovlivnit budoucí rozvoj naší obce. 

Dotazník je anonymní. Občané jej mohli vyplnit buďto písemně vyplněním formuláře a 

jeho odevzdáním do schránky obecního úřadu, nebo elektronicky na adrese: 

obec@klokocna.eu. 

Pro odevzdání vyplněných dotazníků byl stanoven termín do 24. září 2018. Obdrželi jsme 

celkem 77 vyplněných dotazníků. Nyní se předají zpracovateli SRPO k analýze a 

dokončení plánu. V jednom z dotazníků stávajícímu zastupitelstvu byl „udělen řád zlaté 

vařečky za vykonanou práci pro Klokočnou za minulé 4 roky“. 

mailto:obec@klokocna.eu
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Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska, 

případně dotazy. Nikdo se nevyjádřil. 

14. Instruktáž k podzimním volbám do zastupitelstev obcí  

Předsedající informoval, že od 4. 9. 2018 je na webových stránkách obce, na úřední desce 

v Oznámení zveřejněna instruktáž „Co možná nevíte o volbách do zastupitelstva obce“. 

Předsedající následně požádal asistentku Šárku Machaňovou, která má za obecní úřad již 

mnohaleté zkušenosti se zajištěním voleb, aby provedla prezentaci, instruktáž 

k podzimním volbám do zastupitelstev obcí dle zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do 

zastupitelstev obcí. 

Šárka Machaňová následně prezentovala informace ke komunálním volbám. V 

komunálních volbách se nekroužkuje, ale hlas straně nebo vybraným kandidátům se 

uděluje křížkem. Kandidátky volebních stran jsou uvedeny na jednom hlasovacím lístku. 

Můžete zakřížkovat tolik kandidátů z různých stran, kolik je členů zastupitelstva obce. 

Pokud zakřížkujete více, váš hlasovací lístek bude neplatný! Máte tolik volebních hlasů, 

kolik je členů zastupitelstva ve vaší obci – tedy 7. Za jednotlivě zvolené kandidáty se 

přičítají jejich volebním stranám hlasy. Na vámi zvolenou stranu tedy zbyde tolik vašich 

hlasů, kolik jste jich neudělili jednotlivcům z jiných stran. Kdy je váš lístek neplatný? 

Pokud zvolíte více kandidátů, než má být zvoleno členů zastupitelstva obce, pokud zvolíte 

více než jednu volební stranu a pokud odevzdáte volební lístek prázdný. 

Předsedající poté vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby položili své dotazy. Nikdo 

se nevyjádřil.  

Předsedající následně vyzval pana Bartka, zda on jako představitel jednoho sdružení k 

tomu nechce něco dodat. Pan Bártek řekl že ne. Poté Miloslav Rovný řekl, že za jejich 

stranu/sdružení by preferovali, kdyby voliči zaškrtli jen celou stranu jako celek 

(kteroukoliv). 

Předsedající znovu vyzval přítomné, zda k tomu má někdo něco k doplnění a po pouze 

jednom příspěvku z veřejnosti ukončil tento bod programu. 

15. Závěrečné poděkování starosty. 

Předsedající - starosta informoval, že toto zasedání zastupitelstva je posledním zasedáním 

zastupitelstva v tomto složení. Čtyřleté funkční období tohoto zastupitelstva končí. Ve 

dnech 5. a 6. 10. proběhnou volby do zastupitelstev obcí. Dnem voleb do zastupitelstva 

obce, tj. dne 5. 10. mandát člena současného zastupitelstva zaniká. Mandát nového člena 

zastupitelstva obce vzniká zvolením; ke zvolení dojde ukončením hlasování. 

Starosta při této příležitosti zhodnotil uplynulé funkční období.  

Jako velký úspěch vnímá to, že se do práce OÚ ve výborech a v komisích zapojilo mnoho 

občanů, kterým není chod a život v obci lhostejný a byli a jsou ochotni pro obecní prospěch 

věnovat svůj velmi cenný osobní čas. Tím se život v obci obohacuje a zkvalitňuje. Proto 

se dá hovořit o týmu obecního úřadu. 

Společně se nám podařilo mnohé udělat, z čehož je možno minimálně vyzdvihnout; 

• Rekonstrukce OÚ Klokočná 

• Rekonstrukce rodinného klubu Klokajda 

• Cesta pro pěší na hřbitov podél průhonu 

• Rekonstrukce a ohrazení hřiště u lesa proti divoké zvěři 

• Akce „Adoptuj lavičku“ – rozmístěno 22 ks nových laviček 
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• Nákup komunální techniky - malotraktoru, zahradního traktoru, sekačky,….. 

• Zajištění a provádění vysoce kvalitní údržby obce 

• Zavedení třídění a svozu biologicky rozložitelného odpadu 

• Kompostárna 

• Hospodaření v obecním lese 

• Nastartování činnosti jednotky SDH obce Klokočná a pořízení jejich nového vybavení 

• Dotvoření a následné schválení znaku a vlajky obce 

• Nákup pozemku pro kořenovou ČOV 

• Zpracování studie proveditelnosti – kanalizace v obci Klokočná 

• Zpracování územní studie veřejných prostranství  

• Zahájení projektových a inženýringových prací kanalizace a ČOV Klokočná 

• Narovnání vztahů se ZEA Světice – uzavření pachtovní smlouvy (poprvé v historii) 

• Ukončení těžby v lomu Všestary – Kámen Zbraslav a.s. 

• Výběr nového nájemce Hostince Na Klokočné  

• Tvorba doposud scházející, ale zákonem předepsané, dokumentace (poprvé v historii) 

o Dokumentace Požární ochrany 

• Požární řády, Řád ohlašovny požárů 

• Požární poplachové směrnice objektů, Požární kniha, Bezpečnostní listy…. 

o Krizový plán 

o BOZP 

• Kulturní akce (i ve spolupráci s SDH a spolkem Klokajda) 

a mnoho, mnoho dalšího 

Co se nám nepovedlo, a co nás mrzí, byl rozkol v zastupitelstvu, který bohužel i negativně 

ovlivnil chod obecního úřadu. 

Bylo to velice intenzivní čtyřleté období, za které se určitě nemůžeme stydět a za které je 

třeba poděkovat. Poděkovat všem, jak těm, kdo se přímo na práci podíleli, tak samozřejmě 

i jejich rodinám, které vše s nimi prožívali a které jim dodávali tolik potřebnou podporu 

v rodinném zázemí. 

Starosta následně jmenovitě poděkoval všem; 

• Zastupitelům 

o Blance Habrmanové – 2. místostarostka – nastavila a řídila ekonomická 

/rozpočtová pravidla, finanční toky, účetnictví a pozvedla ekonomickou 

gramotnost řízení OÚ – kontroly z KÚSK vždy s bezvadným výsledkem 

o Petr Prokýšek – 1. místostarosta – věnoval odborné úsilí v řízení zejména 

stavebních projektů a oblasti IT; Rekonstrukce OÚ, Rekonstrukce klubu 

Klokajda, IT systémy, Kanalizace!!! 

o Martin Pávek – 2,5 roků místostarosta, 1. rok to byl ideální partner spolu se 

starostou v řízení OÚ, velká škoda, zejména pro obec, že se starostou nedokázali 

udržet společnou řeč, komunikaci a že došlo k rozkolu – dle starosty by to byl 

nejvýkonnější tandem – rozkolu lituje. 

o František Bašta – obětavý předseda KŽP s výkonným týmem, poprvé zavedli 

lesní hospodářství v OÚ,…, a pak zejména jako zaměstnanec prováděl špičkovou 

údržbu obce – to je na tu zlatou vařečku. 

o Jan Malý – obětavý předseda KSK, co se týče kulturních akcí, tak naše obec 

bohatostí akcí vybočuje nad všechny okolní obce. K tomu ještě poskytoval pomoc 

v řešení dopravy v obci, osvětlení a místní rozhlas. 

o František Mládek – téměř 3 roky velice rozumný předseda KV, obětavý 

zastupitel, vždy ochotný a nápomocný. Starosta lituje jeho odchodu ze 

zastupitelstva 
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o František Bártek – téměř 1 rok předseda KV – náročné hodnotit - celou dobu 

držel OÚ ve střehu, napětí a úžasu. 

• Členům výborů a komisí 

• Asistentce OÚ Šárce Machaňové – díky ní je zajištěn provoz úřadu na hodně vysoké 

úrovni, vše je přehledné a dostupné 

• Externímu právníkovi obce panu Mgr. J.S. a účetnímu obce panu R.S. 

• Ostatním zaměstnancům OÚ (údržbě!!!, pokladní, uklízečce, brigádníkům) 

• Členům spolupracujících organizací a spolků (SDH + Klokajda) 

• Všem obyvatelům a příznivcům obce 

Starosta závěrem vyjádřil přání, aby závěr funkčního období tohoto zastupitelstva proběhl 

ještě v plném pracovním nasazení a ve slušnosti s plným respektem jak ke svým funkcím 

coby zastupitelů, tak i vykonané práci. Bude třeba připravit předání veškeré agendy OÚ 

novému zastupitelstvu. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Martin Pávek sdělil, že vznikl v zastupitelstvu obce rozpor, který již zdůvodňoval. Za 

rozkol by se rád občanům omluvil, a měl by návrh, aby zastupitelstvo ve svém závěru 

ukončilo veškeré spory a soudy mezi občany a mohlo se v klidu dále pracovat, aby 

následující zastupitelstvo nemělo „zaneřáděný“ stůl z minulosti. Že by se mohlo v tomto 

smyslu i odsouhlasit usnesení. Martin Pávek upřesnil, že neví, proč pořizovat nový územní 

plán, existují daleko jednodušší řešení, jako např. udělat cestu přes pole, dále ukončit 

nesrovnalosti s Klírovem, s paní B.H. a panem J.K. a udělat velkorysé gesto a spory přestat 

řešit. 

Předsedající odpověděl, že neví, které soudní spory by obecní úřad mohl ukončit. Požádal 

proto o komentář právníka obce pan J.S., který sdělil, že veškeré soudní spory obce jsou 

nyní ukončeny. V řízení jsou pouze spory, ve kterých obec není stranou sporu, proto je ani 

nemůže ovlivnit. 

Uvedenému návrhu přítomná veřejnost neporozuměla, zejména jak by se mělo postupovat. 

Pan Z.K. se Martina Pávka zeptal, jak by to tedy chtěl řešit. Zda v tom jeho smíru 

upřednostní jednu stranu na úkor druhé strany? A kterou upřednostní? Jak to myslí, když 

se to doposud po právní stránce nepodařilo vyřešit, protože to jsou spory mezi vlastníky 

pozemků? 

Předsedající doplnil, že tím, co navrhuje, tak Martin Pávek naznačuje, že o těchto kauzách 

absolutně nic neví. Podivil se tomu, protože se všechny kauzy projednávají na poradách 

zastupitelstva a všichni by tedy měli být informováni. Dále se podivil, proč toto navrhuje 

týden před koncem mandátu, navíc když musí vědět, že je to nereálné. Celé 4 roky byl 

členem zastupitelstva, tak proč něco takového nenavrhl dříve? Týden před koncem to leda 

vyznívá jako líbivé předvolební gesto. 

Blanka Habrmanová řekla, že se vrátí k závěrečnému poděkování. Poděkovala starostovi 

za jeho časové nasazení ve funkci, protože se rozhodl opustit své zaměstnání, aby se plně 

mohl věnovat úřadu a obci. Účastnil se důležitých jednání ve svazcích obcí Region Jih i 

Ladův kraj a zasloužil se o většinu úspěchů tohoto zastupitelstva. Spolupráce se starostou 

pro ni byla velkou školou, za kterou je vděčná.  

Jan Malý poděkoval panu starostovi za jeho obětavost, kterou věnoval obecnímu úřadu, 

poděkoval mu za jeho preciznost, za to že hlídal termíny plnění a dodržování úkolů. Ne 

vždy to bylo jednoduché, ale je za to rád. Byla to pro něj velká škola a vždy ho to někam 

posunulo.  

Pan R.F. dále poděkoval zastupitelstvu obce a obecnímu úřadu za dobrou práci pro obec.  
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František Bašta poděkoval všem členům Komise životního prostředí, za výbornou práci a 

v závěru zdůraznil, že v jeho komisi se nerozhádali. 

František Bártek poděkoval Kontrolnímu výboru jako pracovitému orgánu obce a shrnul 

jeho pracovní výsledky v průběhu fungování jednoho roku, kdy provedli mnoho kontrol. 

Dle něj se teprve v tomto roce pracovalo tak, jak se má. V předchozím období dle něj nebyl 

Kontrolní výbor vůbec funkční. 

16. Různé 

• Diskuze – otevřené fórum 

Předsedající vyzval všechny přítomné k diskusi 

Do diskuse se přihlásil pan JM, že chce navázat na předchozí výzvu věci nejdříve řešit 

smírně. Odvolal se na minulé zasedání zastupitelstva, kterého se sic nemohl účastnit, 

ale o jehož průběhu ho informovalo více jak 10 občanů obce, neb se jej určitá část 

jednání osobně dotkla. Na zasedání zastupitelstva měl pan František Bártek na dotaz 

od jednoho občana, zda byl spolupracovníkem STB odpovědět „Já ne, ale Motyčka 

byl.“ JM všem přítomným sdělil že s rodinou prožili v 90tých letech několik hrozných 

let, kdy byl křivě označen za spolupracovníka STB. Proti tomuto označení podal ža-

lobu, a muselo proběhnout několik soudních řízení, v jejichž závěru došel nejdříve 

Městský soud v Praze a posléze pak i Vrchní soud k rozhodnutí, že žalobce – pan Mo-

tyčka byl neoprávněně veden v registru svazků spolupracovníků STB. JM měl na za-

sedání s sebou listinné dokumenty (Rozsudky soudu), včetně datových nosičů, týkají-

cích se této kauzy. Panu Bártkovi vytkl, že on coby vysokoškolsky vzdělaný člověk, 

veřejně činná osoba – zastupitel, a k tomu předseda Kontrolního výboru, bez ověření 

skutečností, které jsou veřejně přístupné, jej veřejně takto falešně nařkl. 

Pan Bártek reagoval, že on to takto neřekl, že pouze řekl „Já ne, zeptejte se Motyčky.“ 

Na to reagovalo několik přítomných občanů, že to takto neřekl, že to řekl dle JM. 

JM závěrem vyzval pana Bártka, aby se mu po prostudování celé causy veřejně omlu-

vil, nebo na něj podá žalobu. 

Pan Bártek reagoval, že si vše prostuduje. 

Nikdo se již do další diskuze nepřihlásil, a proto předsedající ukončil veřejné zasedání 

zastupitelstva obce Klokočná ve 20.45 hod. a poděkoval všem přítomným za účast. 

 

 

Přílohy zápisu: 

Příloha č. 1 - Rozpočtové opatření č. 5/2018 

Příloha č. 2 - Zpráva Kontrolního výboru 
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